
 
 

Protokoll 

 

Styrelsemöte Kalmar Båtklubb 
 

Styrelsemöte nr 2, för verksamhetsåret 2022-2023 

Måndag 2023-01-09 kl 18.30 i klubbstugan 

Närvarande: Christer Jennemyr, Mats Tegman, Karin Ohlsén, Kent 

Olofsson, Thomas Mattson, Mattias Håkansson, Margareta Karlsson, 

Olof Jernold 

§2.1 Mötets öppnande. 

Christer förklarade mötet öppnat. 

§2.2 Föregående protokoll/ Olof 

Föregående protokoll godkändes. 

§2.3 Justering av föredragningslista 

Föredragningslistan godkändes. 

§2.4 Lägesrunda 

Karin lyfte frågan om vi borde ha mailadresser för funktioner istället för personer. Det finns 

mailadresser för vissa funktioner, det personliga är för tillfällen där man behöver 

kommunicera mer formellt men en funktionsadress inte är lämplig.  

 

Mattias hade pratat med arrangören för Kalmar Waterexpo. Planen är att det blir samma 

koncept som förra året. 

 

Mats undrade om det fanns möjlighet att få fram namn på båtägare vid behov. Det finns det 

inte, ring kommunen så förmedlar de kontakten. Miljöstation efterfrågades. Kommunen 

hänvisar till allmänna faciliteter. Mats undrade också om det fanns möjlighet att tillhandahålla 

en mastvagn för alla. För närvarande har vi inget bra utrymme för detta utan man får höra sig 

för i klubben om någon som har kan låna ut.  

§2.5 Rapporter 

a) Ekonomi, nya medlemmar/Kent 

En ny medlem(familjemedlem) har tillkommit sedan senast. Ekonomin är fortsatt 

god. 



 

 

b) Varvet/Mattias 

Ingen verksamhet pågår. 

 

c) Nyhetsbrev/Christer 

Nyhetsbrev gick ut vid jul, inget nytt är på gång. 

 

d) Festkommittén 

Inget är inplanerat i närtid. 

 

e) Stuguthyrning/Christer 

Beläggning är fortsatt god. 

 

f) Kranförarutbildning/Mattias 

Utbildning för 6 personer kommer att hållas den 7:e februari. 
 

§2.6 Diskussion  

a) Pantamera avslutas. 
Lägesrapport sedan förra mötet och ev nya idéer.  
Fikagänget får ta hand om eventuella returburkar. 

b) Muddring Kullö/Christer, Mattias 

Info om nuläget och vidare beslut utifrån den. 
Kommunen jobbar med detta. Dialog med Länsstyrelsen pågår. Målet är start hösten 2023. 

c) Avisering av medlemsavgift/Kent/Christer 
När? Öka familjemedlemskapet. 
Vi skickar ut info om att medlemsavgiften snart ska aviseras och passar då på att lyfta fram 

familjemedlemskap.   
Förslagsvis skickas aviseringar ut något tidigare än tidigare år exakt tidpunkt ej bestämd. 

d) Kassörsuppdraget/Kent/Thomas/Christer 
Omfördela och lätta på uppdragets arbetsuppgifter.  
Förslag är att vissa delar outsourcas framför allt för att göra kassörsuppdraget mindre tungt. Thomas tar 

in offerter. 

e) Program/Kalender 2023 

Kortversion på hemsidan. Loppis? 
Förslagsvis loppis i samband med Kalmar Waterexpo.  

f) Seglarskola/Karin 
Ev samarbete med andra klubbar, sponsring, finns intresse inom vår klubb för att skaffa en mindre 

segelbåt, tidigare erfarenhet inom vår klubb av seglarskola.  

Både Vikingarna, kaparna och Färjestaden har utbildningsverksamhet. Vi bedömer därför att det inte 

finns något behov. Prova-på segling kan däremot bli aktuellt. Intresseanmälan skulle kunna tas in via 

utskick eller i samband med Kalmar Waterexpo. 

g) Handbok/Thomas 

Föreslås en arbetsgrupp som kan jobba vidare med text och innehåll. Vi jobbar på med fler tankar kring 

arbetet t ex beskriva bryggorna på Varvet. 

h) Hemsidan och e-postadresser/Thomas 

Bör vi uppdatera hemsidan till en modernare layout? Ev. inloggning till känsligare info. E-postadresser till 

klubben. Vi fortsätter med fler tankar kring arbetet.  



 

i) Utvecklingssamtal styrelsemedlemmar/Thomas 

Thomas kan hålla i detta genom att prata oss samman och vässa våra kompetenser.  

j) Annonsörer på hemsidan och i nyhetsbreven. 
Dela upp kontakten med dessa. Vilka nya kan vi tänka oss? 

§2.7 Övriga frågor 

Inga övriga frågor lyftes. 

§2.8 Nästa möte 

Måndag 30/2 kl 18:30 i klubbstugan. 

§2.9 Avslutande 

Mötet förklarades avslutat. 

 


